

Terms & Conditions

Order Samsung Galaxy Z with Tasheel Cards and Earn 15% Cashback

This offer is valid exclusively for new customers who apply for one of Tasheel's credit cards (World or Titanium) during the offer period, subject to successful card issuance. The customer shall be eligible for a 15% cashback on the purchase value of one of the eligible Samsung Galaxy Z Series devices, up to a maximum of SAR 1,000 per customer throughout the offer period.

- This offer is valid from July 23, 2026, until the end of the day on August 5, 2026.
- The customer shall benefit from the offer upon fulfilling the following conditions:
 - The offer is limited to pre-order transactions for eligible Samsung Galaxy Z Series devices.
 - The purchase must be made using the newly issued Tasheel Credit Card (World or Titanium) obtained during the offer period.
 - The purchase must be made through eXtra stores, the official eXtra website/app, or "Clix" branches inside Panda stores within the Kingdom of Saudi Arabia.
- Eligible Devices and Cashback Amounts:
Samsung Galaxy Flip

Model	Price (SAR)	Cashback %	Cashback (SAR)
SAMSUNG Galaxy Z Flip 6, 5G, 512GB	4,799	15%	719.85

Samsung Galaxy Fold

Model	Price (SAR)	Cashback %	Cashback (SAR)
SAMSUNG Galaxy Z Fold 6, 5G, 1TB	8,999	15%	1000
SAMSUNG Galaxy Z Fold 6, 5G, 512GB	7,399	15%	1000
SAMSUNG Galaxy Z Fold6 Ultra, 5G, 1TB	9,799	15%	1000
SAMSUNG Galaxy Z Fold6 Ultra, 5G, 512GB	8,199	15%	1000

- Eligible Devices and Cashback Amounts:
 - The eligible device must be purchased under an independent invoice containing only one eligible device.
 - The invoice must not include any other devices, accessories, or products, except for free gifts, if any.
 - Benefit from the offer is limited to once per customer throughout the offer period.
 - This offer does not apply to purchases made outside the channels specified in Clause (3/c).
- The cashback amount will be credited to the customer's credit card account and will appear on the monthly statement issued on October 1, 2026.
- In the event of purchase cancellation or refund of the eligible device's value, the customer forfeits their right to the cashback, and the relevant financial terms and conditions shall apply.
- Tasheel Finance and eXtra assume no responsibility for the unavailability of eligible devices due to stock depletion.
- This offer does not apply to cash withdrawals, transfers, electronic wallet top-ups, or Dynamic Currency Conversion (DCC) international transactions executed in Saudi Riyal.
- The credit card must be active and not in default or delinquent at the time of the cashback deposit. If the card is canceled or closed prior to that, the customer forfeits their right to the cashback.
- The cashback amount will be added to the credit card balance only and cannot be claimed in cash or transferred.
- This offer does not affect the standard cashback program of the card, which will continue to apply according to the card's general Terms and Conditions.
- This offer is restricted to Saudi nationals and residents in the Kingdom of Saudi Arabia who meet the eligibility and financing requirements approved by Tasheel Finance.
- Tasheel Finance and eXtra shall not be held liable for any direct or indirect losses or damages arising from utilizing or being unable to utilize this offer.
- In case of any conflict or inconsistency between the Arabic and English texts of these Terms and Conditions, the Arabic version shall prevail and be relied upon.
- Tasheel Finance shall not be held responsible for any claims or disputes related to the devices or services provided by the supplier or manufacturer; its liability is limited strictly to financing and credit card services in accordance with applicable laws.
- These Terms and Conditions are governed by the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia, and the competent courts in the Kingdom of Saudi Arabia shall have exclusive jurisdiction over any dispute arising from them.
- These Terms and Conditions apply in addition to the General Terms and Conditions of Tasheel Credit Cards. Please note that United Financial Services Company ("Tasheel Finance") is subject to the supervision and regulation of the Saudi Central Bank (SAMA) under License No. 52/شأ/201905.

اطلب سامسونج جلاكسي Z ببطاقات تسهيل واكسب 15% كاش باك

- يسري هذا العرض حصرياً على العملاء الجدد الذين يتقدمون بطلب إصدار إحدى بطاقات تسهيل الائتمانية (وورلد أو تيتانيوم) خلال فترة العرض، شريطة إتمام إصدار البطاقة بنجاح، ويستحق العميل استرداداً نقدياً بنسبة 15% من قيمة شراء أحد أجهزة (Samsung Galaxy Z Series)، وذلك بحد أقصى 1,000 ريال سعودي لكل عميل طوال فترة العرض.
- يبدأ سريان هذا العرض من تاريخ 23 يوليو 2026م وحتى نهاية يوم 5 أغسطس 2026م.
- يستفيد العميل من العرض عند استيفاء الشروط التالية:
 - يقتصر العرض على عمليات الطلب المسبق للأجهزة Samsung Galaxy Z Series المشمولة في العرض.
 - أن تتم عملية الشراء باستخدام بطاقة تسهيل الائتمانية (وورلد أو تيتانيوم) الجديدة الصادرة خلال فترة العرض.
 - أن تتم عملية الشراء من معارض إكسترا، أو عبر الموقع الإلكتروني والتطبيق الرسمي لإكسترا، أو فروع "كليكس" داخل متاجر بنده داخل المملكة العربية السعودية.
- الأجهزة المشمولة بالعرض وقيمة الاسترداد النقدي:
Samsung Galaxy Flip

الموديل	السعر	نسبة الكاش باك	الكاش باك (ريال)
SAMSUNG Galaxy Z Flip 6, 5G, 512GB	4,799	15%	719.85

Samsung Galaxy Fold

الموديل	السعر	نسبة الكاش باك	الكاش باك (ريال)
SAMSUNG Galaxy Z Fold 6, 5G, 1TB	8,999	15%	1000
SAMSUNG Galaxy Z Fold 6, 5G, 512GB	7,399	15%	1000
SAMSUNG Galaxy Z Fold6 Ultra, 5G, 1TB	9,799	15%	1000
SAMSUNG Galaxy Z Fold6 Ultra, 5G, 512GB	8,199	15%	1000

- يشترط لاستحقاق الاسترداد النقدي ما يلي:
 - أن يتم شراء الجهاز المشمول بالعرض بموجب فاتورة مستقلة تتضمن جهازاً واحداً فقط من الأجهزة المشمولة بالعرض.
 - ألا تتضمن الفاتورة أي أجهزة أو ملحقات أو منتجات أخرى، باستثناء الهدايا المجانية إن وجدت.
 - تقتصر الاستفادة من العرض على مرة واحدة فقط لكل عميل طوال مدة سريان العرض.
 - لا يسري هذا العرض على المشتريات التي تتم خارج المنافذ المحددة في البند (3/ج).
 - سيتم إيداع مبلغ الاسترداد النقدي في حساب البطاقة الائتمانية للعميل وسيظهر في كشف الحساب الشهري الصادر بتاريخ 1 أكتوبر 2026م.
 - في حال إلغاء عملية الشراء أو استرداد قيمة الجهاز المشمول بالعرض، يفقد العميل حقه في الاسترداد النقدي، وتطبق الأحكام المالية ذات العلاقة.
 - لا تتحمل تسهيل للتمويل أو إكسترا أي مسؤولية عن عدم توفر الأجهزة المشمولة بالعرض بسبب نفاذ المخزون.
 - لا يسري هذا العرض على عمليات السحب النقدي أو التحويلات أو شحن المحافظ الإلكترونية، كما لا تشمل العمليات الدولية المنفذة بالريال السعودي (DCC).
 - يشترط أن تكون البطاقة الائتمانية نشطة غير متعززة أو متأخرة عن السداد عند موعد إيداع مبلغ الاسترداد النقدي، وفي حال إلغاء البطاقة أو إغلاقها قبل ذلك يسقط حق العميل في الاسترداد.
 - يضاف مبلغ الاسترداد النقدي إلى البطاقة الائتمانية فقط، ولا يجوز المطالبة بصرفه نقداً أو تحويلة.
 - لا يؤثر هذا العرض على الاسترداد النقدي الأساسي المقرر للبطاقة، ويستمر تطبيقه وفقاً للشروط والأحكام الخاصة بالبطاقة.
 - يقتصر هذا العرض على المواطنين السعوديين والمقيمين في المملكة العربية السعودية ممن تنطبق عليهم متطلبات وشروط الأهلية والتمويل المعتمدة لدى تسهيل للتمويل.
 - لا تتحمل تسهيل للتمويل أو إكسترا أي مسؤولية عن أي خسائر أو أضرار مباشرة أو غير مباشرة قد تنشأ عن الاستفادة من هذا العرض أو عدم الاستفادة منه.
 - في حال وجود أي تعارض أو اختلاف بين النصين العربي والإنجليزي لهذه الشروط والأحكام، يتم الرجوع إلى النسخة العربية والاعتداد بها.
 - لا تتحمل تسهيل للتمويل أي مسؤولية عن أي مطالبات أو نزاعات تتعلق بالأجهزة أو الخدمات المقدمة من المورد أو المصنع، وتقتصر مسؤوليتها على ما يتعلق بخدمة التمويل والبطاقة وفق الأنظمة.
 - تخضع هذه الشروط والأحكام لنظام المملكة العربية السعودية، وتختص محاكمها حصرياً بالفصل في أي نزاع قد ينشأ عنها.
 - تطبق هذه الشروط والأحكام بالإضافة إلى الشروط والأحكام العامة لبطاقات تسهيل الائتمانية، علماً بأن الشركة المتحدة للخدمات المالية "تسهيل للتمويل" خاضعة لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي بموجب الترخيص رقم 52/شأ/201905.

Terms & Conditions

Order Samsung Galaxy Z with Tasheel Cards and Earn 5% Cashback

This offer is valid exclusively for current customers who apply for one of Tasheel's credit cards (World or Titanium) during the offer period, subject to successful card issuance. The customer shall be eligible for a 15% cashback on the purchase value of one of the eligible Samsung Galaxy Z Series devices, up to a maximum of SAR 250 per customer throughout the offer period.

- This offer is valid from July 23, 2026, until the end of the day on August 5, 2026.
- The customer shall benefit from the offer upon fulfilling the following conditions:
 - The offer is limited to pre-order transactions for eligible Samsung Galaxy Z Series devices.
 - The purchase must be made using the Tasheel Credit Card (World or Titanium) during the offer period.
 - The purchase must be made through eXtra stores, the official eXtra website/app, or "Clix" branches inside Panda stores within the Kingdom of Saudi Arabia.
- Eligible Devices and Cashback Amounts:
Samsung Galaxy Flip

Model	Price (SAR)	Cashback %	Cashback (SAR)
SAMSUNG Galaxy Z Flip 6, 5G, 512GB	4,799	5%	239.95

Samsung Galaxy Fold

Model	Price (SAR)	Cashback %	Cashback (SAR)
SAMSUNG Galaxy Z Fold 6, 5G, 1TB	8,999	5%	250
SAMSUNG Galaxy Z Fold 6, 5G, 512GB	7,399	5%	250
SAMSUNG Galaxy Z Fold6 Ultra, 5G, 1TB	9,799	5%	250
SAMSUNG Galaxy Z Fold6 Ultra, 5G, 512GB	8,199	5%	250

- Eligible Devices and Cashback Amounts:
 - The eligible device must be purchased under an independent invoice containing only one eligible device.
 - The invoice must not include any other devices, accessories, or products, except for free gifts, if any.
 - Benefit from the offer is limited to once per customer throughout the offer period.
 - This offer does not apply to purchases made outside the channels specified in Clause (3/c).
- The cashback amount will be credited to the customer's credit card account and will appear on the monthly statement issued on October 1, 2026.
- In the event of purchase cancellation or refund of the eligible device's value, the customer forfeits their right to the cashback, and the relevant financial terms and conditions shall apply.
- Tasheel Finance and eXtra assume no responsibility for the unavailability of eligible devices due to stock depletion.
- This offer does not apply to cash withdrawals, transfers, electronic wallet top-ups, or Dynamic Currency Conversion (DCC) international transactions executed in Saudi Riyal.
- The credit card must be active and not in default or delinquent at the time of the cashback deposit. If the card is canceled or closed prior to that, the customer forfeits their right to the cashback.
- The cashback amount will be added to the credit card balance only and cannot be claimed in cash or transferred.
- This offer does not affect the standard cashback program of the card, which will continue to apply according to the card's general Terms and Conditions.
- This offer is restricted to Saudi nationals and residents in the Kingdom of Saudi Arabia who meet the eligibility and financing requirements approved by Tasheel Finance.
- Tasheel Finance and eXtra shall not be held liable for any direct or indirect losses or damages arising from utilizing or being unable to utilize this offer.
- In case of any conflict or inconsistency between the Arabic and English texts of these Terms and Conditions, the Arabic version shall prevail and be relied upon.
- Tasheel Finance shall not be held responsible for any claims or disputes related to the devices or services provided by the supplier or manufacturer; its liability is limited strictly to financing and credit card services in accordance with applicable laws.
- These Terms and Conditions are governed by the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia, and the competent courts in the Kingdom of Saudi Arabia shall have exclusive jurisdiction over any dispute arising from them.
- These Terms and Conditions apply in addition to the General Terms and Conditions of Tasheel Credit Cards. Please note that United Financial Services Company ("Tasheel Finance") is subject to the supervision and regulation of the Saudi Central Bank (SAMA) under License No. 52/شأ/201905.

اطلب سامسونج جلاكسي Z ببطاقات تسهيل واكسب 5% كاش باك

- يسري هذا العرض حصرياً على العملاء الحاليين الذين يتقدمون بطلب إصدار إحدى بطاقات تسهيل الائتمانية (وورلد أو تيتانيوم) خلال فترة العرض، شريطة إتمام إصدار البطاقة بنجاح، ويستحق العميل استرداداً نقدياً بنسبة 15% من قيمة شراء أحد أجهزة Samsung Galaxy Z Series)، وذلك بحد أقصى 250 ريال سعودي لكل عميل طوال فترة العرض.
- يبدأ سريان هذا العرض من تاريخ 23 يوليو 2026م وحتى نهاية يوم 5 أغسطس 2026م.
- يستفيد العميل من العرض عند استيفاء الشروط التالية:
 - يقتصر العرض على عمليات الطلب المسبق لأجهزة Samsung Galaxy Z Series المشمولة في العرض.
 - أن تتم عملية الشراء باستخدام بطاقة تسهيل الائتمانية (وورلد أو تيتانيوم) خلال فترة العرض.
 - أن تتم عملية الشراء من معارض إكسترا، أو عبر الموقع الإلكتروني والتطبيق الرسمي لإكسترا، أو فروع "كليكس" داخل متاجر بنده داخل المملكة العربية السعودية.
 - الأجهزة المشمولة بالعرض وقيمة الاسترداد النقدي: Samsung Galaxy Flip

الموديل	السعر	نسبة الكاش باك	الكاش باك (ريال)
SAMSUNG Galaxy Z Flip 6, 5G, 512GB	4,799	5%	239.95

Samsung Galaxy Fold

الموديل	السعر	نسبة الكاش باك	الكاش باك (ريال)
SAMSUNG Galaxy Z Fold 6, 5G, 1TB	8,999	5%	250
SAMSUNG Galaxy Z Fold 6, 5G, 512GB	7,399	5%	250
SAMSUNG Galaxy Z Fold6 Ultra, 5G, 1TB	9,799	5%	250
SAMSUNG Galaxy Z Fold6 Ultra, 5G, 512GB	8,199	5%	250

- يشترط لاستحقاق الاسترداد النقدي ما يلي:
 - أن يتم شراء الجهاز المشمول بالعرض بموجب فاتورة مستقلة تتضمن جهازاً واحداً فقط من الأجهزة المشمولة بالعرض.
 - ألا تتضمن الفاتورة أي أجهزة أو ملحقات أو منتجات أخرى، باستثناء الهدايا المجانية إن وجدت.
 - تقتصر الاستفادة من العرض على مرة واحدة فقط لكل عميل طوال مدة سريان العرض.
 - لا يسري هذا العرض على المشتريات التي تتم خارج النافذة المحددة في البند (3/ج).
 - سيتم إيداع مبلغ الاسترداد النقدي في حساب البطاقة الائتمانية للعميل وسيظهر في كشف الحساب الشهري الصادر بتاريخ 1 أكتوبر 2026م.
 - في حال إلغاء عملية الشراء أو استرداد قيمة الجهاز المشمول بالعرض، يفقد العميل حقه في الاسترداد النقدي، وتطبق الأحكام المالية ذات العلاقة.
 - لا تتحمل تسهيل للتمويل أو إكسترا أي مسؤولية عن عدم توفر الأجهزة المشمولة بالعرض بسبب نفاذ المخزون.
 - لا يسري هذا العرض على عمليات السحب النقدي أو التحويلات أو شحن المحافظ الإلكترونية، كما لا تشمل العمليات الدولية المنفذة بالريال السعودي (DCC).
 - يشترط أن تكون البطاقة الائتمانية نشطة غير متعززة أو متأخرة عن السداد عند موعد إيداع مبلغ الاسترداد النقدي، وفي حال إلغاء البطاقة أو إغلاقها قبل ذلك يسقط حق العميل في الاسترداد.
 - يضاف مبلغ الاسترداد النقدي إلى البطاقة الائتمانية فقط، ولا يجوز المطالبة بصرفه نقداً أو تحويلة.
 - لا يؤثر هذا العرض على الاسترداد النقدي الأساسي المقرر للبطاقة، ويستمر تطبيقه وفقاً للشروط والأحكام الخاصة بالبطاقة.
 - يقتصر هذا العرض على المواطنين السعوديين والمقيمين في المملكة العربية السعودية ممن تنطبق عليهم متطلبات وشروط والأهلية والتمويل المعتمدة لدى تسهيل للتمويل.
 - لا تتحمل تسهيل للتمويل أو إكسترا أي مسؤولية عن أي خسائر أو أضرار مباشرة أو غير مباشرة قد تنشأ عن الاستفادة من هذا العرض أو عدم الاستفادة منه.
 - في حال وجود أي تعارض أو اختلاف بين النصين العربي والإنجليزي لهذه الشروط والأحكام، يتم الرجوع إلى النسخة العربية والاعتداد بها.
 - لا تتحمل تسهيل للتمويل أي مسؤولية عن أي مطالبات أو نزاعات تتعلق بالأجهزة أو الخدمات المقدمة من المورد أو المصنع، وتقتصر مسؤوليتها على ما يتعلق بخدمة التمويل والبطاقة وفق الأنظمة.
 - تخضع هذه الشروط والأحكام لنظام المملكة العربية السعودية، وتختص محاكمها حصرياً بالفصل في أي نزاع قد ينشأ عنها.
 - تطبق هذه الشروط والأحكام بالإضافة إلى الشروط والأحكام العامة لبطاقات تسهيل الائتمانية، علماً بأن الشركة المتحدة للخدمات المالية "تسهيل للتمويل" خاضعة لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي بموجب الترخيص رقم 52/شأ/201905.